



## Hou Suhan 侯苏寒女士

Head of Thematic Research  
Nomura Orient International Securities  
主题研究组首席分析师, 野村东方国际证券

Ms. Hou Suhan, head of Thematic Research, joined Nomura Orient International Securities in 2019. With more than 13 years of experience in equity research, she has deep insights into the Chinese and Japanese consumer sectors and capital market investments. Ms. Hou graduated from the University of Tokyo and has nearly 10 years of working and living experience in Japan. She joined Nomura Securities (Tokyo) in April 2008 as strategy analyst for emerging economies and joined Nomura International (Hong Kong) in July 2014 as consumer sector and A-share strategy researcher

侯苏寒女士于 2019 年 9 月加入野村东方国际证券, 现任主题研究组首席分析师, 拥有超过 13 年证券研究工作经验, 对中日消费行业及资本市场投资具有深刻洞见。侯女士毕业于东京大学, 在日本拥有近 10 年的工作及生活经验。她于 2008 年 4 月加入野村证券东京总部, 担任新兴经济体策略分析师, 并于 2014 年 7 月加入野村国际(香港)从事消费行业及 A 股策略研究。

Ms. Hou Suhan, head of Thematic Research, joined Nomura Orient International Securities in 2019. With more than 13 years of experience in equity research, she has deep insights into the Chinese and Japanese consumer sectors and capital market investments. Ms. Hou graduated from the University of Tokyo and has nearly 10 years of working and living experience in Japan. She joined Nomura Securities (Tokyo) in April 2008 as strategy analyst for emerging economies and joined Nomura International (Hong Kong) in July 2014 as consumer sector and A-share strategy researcher